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Interlandelijke adoptie  -  Marokko

In november 2013 werd beslist om geen adoptiekinderen meer uit Marokko naar 
Vlaanderen te laten komen. Dit naar aanleiding van de niet-erkenning door het hof van 
beroep van Gent van een vierjarige Marokkaanse jongen die - na het doorlopen van de 
Vlaamse adoptieprocedure - geadopteerd werd door een Vlaams gezin.

Na die uitspraak besliste het Vlaams Centrum voor Adoptie (VCA) om voorlopig geen 
Marokkaanse kindjes meer toe te wijzen aan Vlaamse kandidaat-adoptanten en geen 
nieuwe adoptiedossiers meer op te starten tot het Hof van Cassatie een uitspraak doet in 
de zaak. Het adoptiebureau Ray of Hope heeft vandaag nog meerdere Vlaamse gezinnen 
op de wachtlijst staan voor adoptie uit het betrokken land.

1. Kan de minister een stand van zaken geven omtrent de problematiek van adoptie uit 
Marokko?

2. Is er ondertussen reeds een uitspraak van het Hof van Cassatie? Zo neen, wanneer 
denkt de minister dat die uitspraak mag worden verwacht?

3. Nam de minister reeds contact op met de federale minister van Justitie om klaarheid 
te scheppen in deze situatie? Zo ja, wat was het resultaat van dit overleg?
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ANTWOORD
op vraag nr. 12 van 16 september 2014
van KURT DE LOOR

1. Zolang het Hof van Cassatie geen uitspraak doet in deze zaak worden er geen 
Marokkaanse kinderen toegewezen aan Vlaamse kandidaat-adoptanten. Op dit 
moment zijn er dan ook nog geen wijzigingen in de stand van zaken. 

2. Neen. Moeilijk te voorspellen wanneer die er zal komen, het was voorzien dat dit meer 
dan één jaar zou duren.

3. Er is een overleg geweest met het kabinet van de voormalige minister van Justitie. Dit 
overleg was louter informatief, de feitelijke situatie werd hierbij door het Vlaams 
Centrum Adoptie toegelicht. 


